
Zapisnik 
 sa 2. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac  

održane 24. lipnja 2021. godine 
 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac, gosp. Branko Patačko, Sazivom KLASA: 021-05/21-
01/06, URBROJ: 2137/15-01-21-1 od 17. lipnja 2021. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Društvenom domu u Ferdinandovcu, Trg slobode 29, s početkom u 20

00
  sati. 

 
Na sjednici su bili nazočni članovi Opdinskog vijeda: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezid, potpredsjednica, 
3. Ivan Turbelija, 
4. Vjekoslav Grguljaš, 
5. Božidar Jendrijev, 
6. Martina Jendrijev Tomašek, 
7. Darko Marid, 
8. Hrvoje Fuček. 
 
Odsutni članovi: 
1. Milan Kolar, član. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletid, opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Opdine Ferdinandovac, 
- Vjekoslav Vidojkovid, predsjednik Vijeda Mjesnog odbora Brodid,  
- Ivan Fuček, predsjednik Vijeda Mjesnog odbora Lukin Mekiš, Pavljanci i Trepče. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Opdinskog vijeda, gosp. Branko Patačko, otvorio je 2. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac te je 

pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 2. sjednici Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac nazočno 8 (osam) članova 

Vijeda. Odsutan je član vijeda Milan Kolar koji je opravdao svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje 
odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje Zapisnik sa konstituirajude 
sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac koja je održana 8. lipnja 2021. godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa konstituirajude Opdinskog vijeda Opdine 

Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa konstituirajude sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac od 8. lipnja 2021. godine 

verificiran jednoglasno sa 8 (osam) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 2. sjednice. Da li ima nekih primjedbi ili prijedloga 

izmjena predloženog Dnevnog reda ? Bududi da nema,  dajem na usvajanje Dnevni red 2. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  
Konstatiram da je za 2. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 8 (osam) glasova „ZA“ usvojen 

sljededi: 

 

Dnevni red: 
1. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Opdine 
Ferdinandovac, 
2. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke  o osnivanju vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti, 
3. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje u objekt Dječjeg vrtida Košutica 
Ferdinandovac,  
4. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o  osnovici i koeficijentu za obračun plade ili naknade za rad 
 opdinskog načelnika Opdine Ferdinandovac, 
5. Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o naknadama za nazočnost i rad na sjednicama opdinskih tijela 
Opdine Ferdinandovac, 
6. Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima.   

 
 
 
 
 
 
 
 



  
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o ustrojstvu i djelokrugu  

Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac primili smo 
u materijalima za ovu sjednicu. 

Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio nazočnima da Opdina Ferdinandovac ima osnovan Jedinstveni upravni odjel, ali da se nova 

Odluka donosi radi usklađenja sa Zakonom o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi. Za detaljnije obrazloženje zamolio 
pročelnicu Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac. 

PROČELNICA:  Člankom 32. Prijelaznih i završnih odredaba Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o lokalnoj i područnoj 
(regionalnoj) samoupravi (NN 144/20) propisana je obveza usklađenja opdih akata jedinica lokalne samouprave s odredbama 
Zakona. Nova Odluka donosi se radi usklađenja sa navedenom izmjenom Zakona te radi usklađenja odredaba o Vlastitom 
komunalnom pogonu sa Zakonom o komunalnom gospodarstvu. Obzirom da je Vlastiti komunalni pogon unutarnja ustrojstvena 
jedinica Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac, upravitelj pogona je pročelnik JUO te je potrebno donošenje 
pravilnika kojim se uređuje poslovanje Vlastitog pogona. Sredstva za provedbu ove Odluke osigurana su u Proračunu Opdine 
Ferdinandovac. Nova Odluka o ustrojstvu i djelokrugu biti de i osnova za izradu novog Pravilnika o unutarnjem redu Jedinstvenog 
upravnog odjela Opdine Ferdinandovac. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 8 (osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac. 
Odluka o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac nalazi se u privitku 

ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
  

Točka 2. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke  o osnivanju vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti 

 
PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke  o osnivanju vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti primili smo u 

materijalima za ovu sjednicu. 
Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio nazočnima da Opdina Ferdinandovac ima osnovan komunalni pogon, ali da se nova Odluka 

donosi radi usklađenja sa Zakonom o komunalnom gospodarstvu. Za detaljnije obrazloženje zamolio pročelnicu Jedinstvenog 
upravnog odjela Opdine Ferdinandovac. 

PROČELNICA: Odluka se donosi radi usklađenja s Zakonom o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ broj 68/18, 
110/18. 32/20). Vlastiti pogon osniva se kao jedinstvena ustrojbena jedinica, kao poseban pogon unutar Jedinstvenog upravnog 
odjela, a unutarnje ustrojstvo, način rada i upravljanja vlastitim pogonom detaljnije de se urediti Pravilnikom o poslovanju vlastitog 
pogona, kojeg donosi Opdinsko vijede. Vlastitim pogonom upravlja upravitelj pogona, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela. 
Nadzor nad poslovanjem Vlastitog pogona obavlja opdinski načelnik. Sredstva za početak rada Vlastitog pogona osiguravaju se u 
Proračunu Opdine Ferdinandovac. Sredstva za daljnji rad Vlastitog pogona osiguravat de se u Proračunu Opdine Ferdinandovac na 
temelju Programa rada i financijskog plana Vlastitog pogona kojeg po suglasnosti opdinskog načelnika donosi upravitelj Vlastitog 
pogona. Sredstva za rad i obavljanje komunalnih djelatnosti koje obavlja vlastiti pogon, osiguravaju se iz komunalne naknade, 
komunalnog doprinosa, proračuna Opdine Ferdinandovac i drugih zakonom dopuštenih izvora.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Odluku  o osnivanju vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 8 (osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku  o osnivanju vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti.  
Odluku o osnivanju vlastitog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 

Točka 3. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o suglasnosti za ulaganje  

u objekt Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o suglasnosti za ulaganje u objekt Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac primili smo u 
materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK : Opdini Ferdinandovac odobreno je sufinanciranje projekta: „Projekt ulaganja u objekt dječjeg vrtida“ 
(u daljnjem tekstu: Projekt) od strane Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade temeljem Poziva za prijavu projekata 



usmjerenih na poboljšanje materijalnih uvjeta u dječjim vrtidima u 2021. godini. Za projekt je odobreno sufinanciranje u iznosu od 
150.000,00 kuna dok de se preostali iznos financirati iz proračuna Opdine Ferdinandovac. Predviđeni troškovi odnose se na 
adaptaciju dijela objekta koji do sada nije korišten (stan), a koristio bi se za provođenje programa predškole i kradih posebnih 
programa. Projektom je planirano i uređenje okoliša objekta i to uređenje dječjeg igrališta i postavljanje novih pločica na ulazu i oko 
objekta. Projektom bi se povedala vrijednost objekta, stvorio dodatni prostor cca 72m2 za rad Dječjeg vrtida i time stvorili uvjeti za 
uvođenje dodatnih kradih programa. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ?  
POTPREDSJEDNICA: Da li postoji mogudnost nabave klimatizacije za Vrtid ? 
OPDINSKI NAČELNIK: u tijeku je nabava klime. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 

prijedlog Odluke o suglasnosti za ulaganje u objekt Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

 Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 8 (osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o suglasnosti za ulaganje u objekt Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac.  
Odluka o suglasnosti za ulaganje u objekt Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o  osnovici i koeficijentu za obračun plade ili naknade za rad 

opdinskog načelnika Opdine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o  osnovici i koeficijentu za obračun plade ili naknade za rad opdinskog načelnika Opdine 
Ferdinandovac primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK : Zakonom o izmjenama i dopunama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (NN 
144/20) ukinuta je funkcija zamjenika opdinskih načelnika u opdinama. Obzirom da trenutno važeda Odluka o pladi opdinskog 
načelnika i zamjenika opdinskog načelnika Opdine Ferdinandovac propisuje i pladu zamjenika opdinskog načelnika Opdine 
Ferdinandovac potrebno je donošenje nove odluke usklađene sa važedim Zakonom o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi. 
Prijedlog  nove Odluke propisuje identičnu pladu opdinskog načelnika kako je to određeno i u trenutno važedoj odluci. Obzirom da 
nema izmjena u pladi opdinskog načelnika, donošenje nove Odluke nede iziskivati osiguranje dodatnih sredstva u  Proračunu Opdine 
Ferdinandovac. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o  osnovici i koeficijentu za obračun plade ili naknade za rad opdinskog 
načelnika Opdine Ferdinandovac. 

Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 8 (osam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o  osnovici i koeficijentu za obračun plade ili naknade za rad opdinskog načelnika Opdine 
Ferdinandovac.  

Odluka o  osnovici i koeficijentu za obračun plade ili naknade za rad opdinskog načelnika Opdine 
Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 5. Dnevnog reda. 
 
  

Točka 5. 
Razmatranje  prijedloga i donošenje Odluke o naknadama za nazočnost i rad  

na sjednicama opdinskih tijela Opdine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o naknadama za nazočnost i rad na sjednicama opdinskih tijela Opdine Ferdinandovac primili smo u 
materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK: izmjenama i dopunama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (NN 144/20) 
propisano je da  se naknada može odrediti za rad u predstavničkom tijelu i radnim tijelima predstavničkog tijela, a određuje se u 
neto iznosu po članu predstavničkog tijela tako da ukupna godišnja neto naknada po članu predstavničkog tijela ne smije iznositi 
više od 6.000,00 kn za jedinice lokalne samouprave s više od 1.000 do 5.000 stanovnika. Novom Odlukom predviđene su naknade u 
iznosima propisanima trenutno važedom Odlukom o naknadama za nazočnost i rad na sjednicama opdinskih tijela Opdine 
Ferdinandovac. Nova Odluka donosi se radi usklađenja sa izmjenama i dopunama Zakona i ne iziskuje dodatna sredstva u 
opdinskom proračunu. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o naknadama za nazočnost i rad na sjednicama opdinskih tijela Opdine 
Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 8 (osam) glasova „ZA“ donijelo: 

Odluku o naknadama za nazočnost i rad na sjednicama opdinskih tijela Opdine Ferdinandovac. 
Odluka o naknadama za nazočnost i rad na sjednicama opdinskih tijela Opdine Ferdinandovac nalazi se u 

privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 6. Dnevnog reda. 



 
 
 

Točka 6. 

Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima 
 

 PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 
 OPDINSKI NAČELNIK obavijestio nazočne da su u tijeku radovi na sanaciji odlagališta otpada „Orl“.  
 Provedena je nabava za radove na II. fazi izgradnje nerazvrstane ceste u naselju Brodid (ulica Gajc). Radovi kredu po 
potpisivanju ugovora te se očekuje završetak radova u rujnu. 
 U izradi je dokumentacija za provedbu nabava za III. fazu uređenja Društvenog doma Ferdinandovac i uređenje objekta 
Dječjeg vrtida, radovi de se izvršiti ove godine. 
 Planiramo rebalans proračuna u srpnju. 
 Također, načelnik je zamolio zainteresirane da zajedno izvrše obilazak terena u okolnim gradovima i opdinama u kojima je 
izvršena bitumenizacija makadama. Radi se o posebnoj smjesi za makadame kojom se na puno jeftiniji i brži način mogu sanirati 
nerazvrstane ceste. S obzirom na veliku kilometražu nerazvrstanih cesta na području Opdine koje se šodre na ovaj način mogla bi se 
ostvariti ušteda u odnosu na asfatiranje, a u veda učinkovitost u odnosu na šodrenje makadama. Predlaže se da obiđu ceste 
izrađene na ovaj način prije 2 ili više godina da se provjeri izdržljivost materijala. 
 PREDSJEDNIK : Kakva je situacija s doktorom ? 
 OPDINSKI NAČELNIK: Doktor nažalost odlazi jer je dobio specijalizaciju. Nije koristio novčanu potporu koju je Opdina 
predvidjela radi zadržavanja na radnom mjestu u ambulanti u Ferdinandovcu, iako je bio upoznat s time. Ima novih zainteresiranih 
za navedeno radno mjesto. Natječaj provodi Dom zdravlja Koprivničko-križevačke županije. Opdina i dalje ima na raspolaganju 
novčanu potporu i stan iznad Vrtida kao stimulaciju za zapošljavanje. 
 HRVOJE FUČEK, član postavio je pitanje vezano uz zainteresirane ulagače za geotermalne vode na području Opdine. 
 OPDINSKI NAČELNIK objasnio nazočnima da koncesiju za iskorištavanje geotermalnih voda na područjima jedinica lokalne 
samouprave dodjeljuje Republika Hrvatska. Koncesionar kojemu je ranije dodijeljena koncesija za područje Opdine Ferdinandovac i 
nekoliko drugih JLS-ova iz nekog razloga nije vršio radove. Agencija za ugljikovodike treba raspisati novu koncesiju. 
 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Bududi da nema. Završavam sjednicu Opdinskog vijeda 
Opdine Ferdinandovac u 20:40 sati. 
 
ZAPISNIČAR:                                                                                                  PREDSJEDNIK: 
Helena Smrček                     Branko Patačko 


